
گروه ورزشی- مشروح کامل 
گفت وگوی علی دایی را بخوانید:

دایی در ابتدای صحبت های خود 
با اشــاره به حادثه اتوبوس خبرنگاران 
اظهــار کرد: ابتــدا لازم می دانم ابتدا به 
خانواده خبرنگار ایسنا و ایرنا تسلیت 
بگویم و به خانواده سربازانی که در دو 

حادثه جان شان را از دست دادند.
او در ادامه درباره رسیدن رونالدو 
به رکــوردش هم گفت: کلاس کاری 
رونالدو با ما متفاوت اســت و ما نباید 
این را مقایســه کنیم. کلاس کاری او 
بالاتر از سطح فوتبال ما است. همیشه 
گفته ام و الان هم می گویم که نباید این 
موضوع را مقایسه کنیم. همیشه گفته ام 
و الان هم می گویم همه رکوردها روزی 
شکســته می شود و من این موضوع را 
خیلــی قبل تر پیش بینی کــرده بودم. 
همانطور که من این رکورد را شکستم 
یک روزی یک نفر می آید و رکورد من 
را می شکند چه بهتر که الان رونالدو که 
یکی از بهترین های دنیا است این کار را 
انجام داده است و در سن ۳۶ سالگی به 
رکورد من رسیده است. خوشحالم که 
چنین فردی به رکورد من رسیده است.
نگفتم ۱۱۱ گل زده ام، برخی 

شیطنت کردند
او در ادامه درباره اینکه نقل و قولی 
منتشر شده بود مبنی بر اینکه دایی گفته 
است ۱۱۱ گل ملی دارد و نه ۱۰۹ گل، هم 
گفت: متاسفانه بعضی ها به دروغ چنین 
چیزی نوشته بودند. در مصاحبه ای که 
من باآس اسپانیا داشتم چیزهایی به آن 
اضافه کردند که درست نبود. مصاحبه 
من الان هم در آس اســپانیا وجود دارد 
اما برخی شیطنت کردند. نمی دانم چرا 
به این شیطنت ها عادت کرده ایم. وقتی 
به رونالدو تبریک می گویم یعنی همه 
چیز را پذیرفته ام. درباره فوتبال ما یک 
مرجع در دنیا داریم و آن هم فیفا است. 
وقتی فیفــا می گوید ۱۰۹ گل ملی من 
حرف دیگری نمی توانم بزنم. متاسفانه 
این شیطنت ها وجود دارد و می خواهند 
طور دیگری وانمــود کنند. برای این 
افراد متاسف هســتم. من از این بابت 
خوشحال هســتم که پس از مدت ها 
نام ایران در همه خبرگزاری ها نوشــته 
شــد. اســم ایران برای من مهم است. 
این گل هــا را من به تنهایی نزدم و اگر 

بازیکنان تیم ملی نبودند نمی توانستم 
کاری کنم. از این بابت خوشــحالم که 
کســی مثل رونالدو توانسته رکورد من 
را بزند. در مصاحبه قبلی هم گفته بودم 
اعداد برای من فرقی ندارد چون آنقدر 
رونالدو آماده است که شاید بتواند ۱۲۰ 

و یا ۱۲۵ گل بزند.
علی دایــی در ادامه گفت وگوی 
خود درباره رفتار مسئولان فوتبالی با او 
گفت: من به این مسائل توجهی ندارم 
و هر چه دارم به خاطر خدا و پشــتکار 
خودم بوده است. خدا رو شکر می کنم 
که هیچ کــس نمی تواند بگوید که من 
فــلان کار را برای دایی انجام داده ام. هر 
چه بوده به خاطر عنایت خدا بوده است. 
۱۷ و یا ۱۸ ســال رکورد در اختیار من 
بود آیا تا به حال با من درباره این رکورد 
مصاحبــه کردید؟ مملکــت ما به این 
مسائل عادت کرده است. من عاشق این 
مملکت هستم و همه جوره قبول کرده ام 
و در اینجا فعالیــت می کنم. به جرأت 
می توانم بگویم جزء معــدود افرادی 
هستم که هر چه آن طرف آب درآوردم 
به ایران آوردم تا در اینجا سرمایه گذاری 
کنم. دوست دارم جیب کسانی که با من 
کار می کنند پرتر باشــد و به این افتخار 
می کنم. رکوردها برای شکســته شدن 
اســت و ما به این دنیا نیامده ایم که تمام 
وقت مان را برای این رکوردها بگذاریم. 
با مــردم بودن و برای مردم بودن آدم را 
جاودانه می کند وگرنه رکورد می آید و 
می رود. هیچ وقت دوست نداشتم مردم 
به خاطر فوتبالم و رکوردم من را دوست 
داشته باشند. دوست دارم مردم من را به 
خاطر خودم و شخصیتم دوست داشته 

باشند.
فوتبال برای من مهم است اما 

نه به هر قیمتی
دایی همچنین گفت: متاسفانه در 
مملکت ما خیلی ها در جایگاه خودشان 
قرار ندارند و این مسائل باعث می شود 
ارتباطات به وجود بیاید. زمانی که فوتبال 
بازی می کردم و یا مربیگری می کردم به 
پولش نیاز نداشتم. اما رفتن به خارج از 
کشور زندگی اقتصادی مرا تغییر داد اما 
کسی نبودم که درآمدم را به هدر بدهم. 
پولم را در کشورم سرمایه گذاری کردم 
و الان هم که از فوتبال به دور هستم کار 
خــودم را دارم. یک مثل قدیمی داریم 
که می گوید عدو شــود سبب خیر اگر 
خدا خواهد. یعنی حــالا که از فوتبال 
دورم کارهــای اقتصادی ام را بیشــتر 
دنبال می کنم چون فوتبال نمی گذاشت 
کارهای اقتصادی خــودم را به خوبی 
دنبال کنم. الان روابط خانوادگی بهتری 
دارم چون قبلا فرصت چندانی نداشتم. 
الان از این فرصتی که دارم سپاسگذارم. 
همه ما عاشــق فوتبال هستیم اما به چه 
قیمتی؟ این بسیار مهم است. فدراسیون 
فوتبال جدید پیشــنهاداتی برای 
پســت هایی به من داد اما تنها 
کســی که از او جواب رد 
شــنیدند من بودم. دنیا را 
فقط از ایــن دید نگاه 
نمی کنم. فوتبال برای 
من مهم است اما نه 

به هر قیمتی.

دربــاره آقای  
واکنــش بــه اینکــه 
خیلی ها ایــران را رها 
کردند و برخی معتقدند 
علی دایی با این شرایط 
می توانــد در خــارج از 
کشــور در شــرایط بهتری 
زندگی کند، اظهار کرد: من به 
اینجا )ایران( وابســته هستم. به 
خانواده ام و دوســتانم وابســته 
هستم. شلوغی اینجا را دوست 
دارم. مــن می توانــم در بهترین 
شــرایط به مسافرت برم اما یک 
هفته بعد، دلتنگ اینجا می شوم. 
شــرایط خارج مثــل اینجا که 
نیست؛ مزایا و آرامش بیشتری 
دارد اما من عاشق اینجا هستم. 
همه چیزم بستگی به اینجا دارد.

در حقم اجحاف نشد، خواست 
خدا بود

سرمربی ســابق تیم ملی ایران در 
واکنش به اینکه آیا اعتقاد دارد در حق او 
اجحاف شده است، گفت: به هیچ وجه 
اینطور فکر نمی کنم. در حق من احجاف 
نشده است. خواست خدا بود که اینطور 

شد. اصلا و ابدا ناراحت نیستم.
دایی در واکنش به اینکه آیا قصد 
بازگشــت به مربیگری در ایران را دارد 
اظهار کــرد: تا الان تصمیــم گرفته ام 
مربیگری نکنم. ســال قبل چند تا تیم 
آمدند و مذاکره کردند اما دوست ندارم.

الان آرامش بیشتری دارم
او افــزود: از فوتبال ایران ناراحت 
نشده ام. الان احساس بهتری در زندگی 
خصوصی ام به نسبت فوتبال دارم. الان 
آرامش بیشتری دارم. رو راست بگویم 
که بازی ها را بــه خصوص بازی های 
ملــی را می بینم ولی به فکر مربی گری 

در ایران نیستم.
دایی درباره پیشنهاد اورتون گفت: 
من عادت به پشت میز نشینی ندارم. من 
اگر بخواهم در فوتبال کار کنم، دوست 
دارم در مستطیل سبز باشم. هرکسی را 
برای کاری ســاخته اند و تاکنون در این 
۲۵ سال پشت میز شرکتم ننشسته ام و 

به این موضوع عادت ندارم.
من آزاد به دنیا آمدم و دوست 

دارم آزاد زندگی کنم
او در پاســخ به این سوال که چرا 
تجربه اقتصــادی اش را به فوتبال وارد 
نمی کند، توضیح داد: شــرایط فوتبال 
فــرق می کنــد. مــن در کار اقتصادی 
خودم حرف آخر را می زنم. در فوتبال، 
متاسفانه باید به کسانی جواب بدهم که 
فوتبال نمی دانند. من آزاد به دنیا آمدم و 

دوست دارم آزاد زندگی کنم.
او با اشــاره بــه دوره حضورش 
به عنوان ســرمربی تیم ملی هم گفت: 
دوره ای که سرربی تیم ملی بودم، آقای 
علی آبادی مرا فراخواند. پیش او رفتم. 
دیــدم آقای علی آبادی از روی کاغذی 
دربــاره مباحث فوتبالی برایم صحبت 
کــرد. به او گفتم "شــما از نظر فنی در 
اندازه ای نیســتی که به من نکات فنی 
فوتبال را بگویید. شما چیزی را از روی 
ورق می خوانی که کســی این را برایت 
نوشــته، آنالیزور من بوده و  من قبلا از 
تیم اخراجش کرده ام چون در یک بازی 
اسامی تیم را اشتباه به من داده بود." در 
همین زمانی که من سرمربی سایپا بودم 
چه اتفاقی رخ داد؟ مدیری را گذاشــته 
بودند که فوتبالی نبود و از فوتبال ســر 
در نمی آورد. من به کسی باج بده نیستم. 
آزاد بــه دنبال آمده ام و دوســت دارم 

همیشه آزاد باشم.
رونالدو یــک پهلوان واقعی 

است
آقــای گل فوتبال جهــان درباره 
پیامی که به رونالدو به خاطر برابر شدن 
گل های ملی شــان داد و پاســخی که 
دریافت کرد، گفت: من رسالت ایرانی 
بودنم را با پیامی که دادم نشان دادم. من 
این پیــام را از مدت ها پیش آماده کرده 
بودم. ما رســالت داریم کــه ایران را از 
جنبه مثبتش نشــان دهیم. همین اتفاق 
هــم که افتاد بعضی ها ناراحتند که چرا 
رونالدو که به کســی جواب نمی دهد، 
به من جواب داده اســت. ایشان به من 
لطف داشتند. در زمین فوتبال، رونالدو 
یک قهرمان واقعی اســت. بیرون زمین 
هم با کارهای خیرخواهانه ای که کرده، 
پهلوان است. پهلوان فقط کسی نیست 
که در زورخانه ورزش می کند. ما باید با 

کارهایمان پهلوانی را نشان دهیم.
دنبال تبریک این و آن نیستم

او درباره اینکه سال ها قبل گفته بود 
یک طیفی در چشــم او نگاه می کردند 
و بــه او پا نمی دادنــد و بعد از ماجرای 
رسیدن رونالدو به رکورد او، این طیف 
بــه او تبریک نگفتنــد، اظهار کرد: من 
اصلا کاری به این افراد ندارم. این طیف 
در زندگــی من وجود خارجی ندارند. 
طیفــی وجود ندارد. مــن اینجا باید از 
تمام بچه هایی کــه مصاحبه کردند و 
پست های اینستاگرامی گذاشتند تشکر 
کنــم. در حالی که همــه آن ها در این 
موفقیت شــریک بودند. من هیچ موقع 
این رکورد را مال خودم ندانستم و مال 
ایران می دانســتم. طرز تفکرات فرق 
می کند. من دنبال این نیســتم که کسی 
به من تبریک بگوید. من زندگی خودم 
را دارم. دوست ندارم در زندگی کسی 
کنکاش کنم. کار خودم را می کنم و اگر 
بتوانم خودم را در مسیری می اندازم که 
حداقل ضررم به کســی نرسد و مثمر 
ثمر باشــم و کاری که می کنم، درست 
و مفید باشــد و این برای من بزرگترین 

چیز است.
علی دایی در واکنش به اینکه پیش 
بینی کــرده رونالدو ۱۲۵ گل ملی بزند 
گفت: امثال رونالدو، مسی و پله کسانی 
هستند که خیلی زمان می برد تا مانندشان 
از مادری متولد شود اما کارهایی که در 
فوتبال بین الملی کردند قابل قیاس با این 

اعداد و ارقام نیست.
احتیاجی ندارم که خیابان به 

نامم باشد
وی درباره اینکه به شــورای شهر 
تهران پیشنهاد شده خیابانی را به نام او 
نامگذاری کنند، گفت: من نشنیده ام. تنها 
چیزی که در این دوران انجام دادند، در 
شهر خودم اردبیل بود که یک خیابان در 
آن زمان به نام من کردند. من احتیاجی 
ندارم که خیابان به نامم باشد و به نام من 
تمبــر بزنند. تا الان خــدا بوده و بعد از 
این هم اصلا و ابدا چیزی نمی خواهم. 
دستشان درد نکند که به فکر من نبودند. 
اگــر می خواســتند کاری هــم کنند، 

دستشان درد نکند.
بزرگترین آرزو و هدف این 

است که در ورزش موفق شویم
او دربــاره برگــزاری انتخابات 
فدراســیون فوتبال و نامزد شدن علی 
کریمی در ایــن بخش که در نهایت او 
موفق نشــد و عزیزی خــادم به عنوان 
ریاســت این فدراســیون انتخاب شد 
گفــت: اول از همه برای فدراســیون 
جدیــد آرزوی موفقیت دارم. امیدوارم 
باعث خوشــحالی مردم شــوند. الان 
به عنوان بیننده دوســت دارم تیم های 
باشگاهی و ملی موفق شوند. برای من 
بزرگترین آرزو و هدف این اســت که 
در ورزش موفق شــویم. می توانیم در 
ورزش کارهایــی کنیم که با میلیاردها 
دلار به دســت نمی آید. به نظر من تنها 
چیزی که الان می تواند مردم را شاد کند، 

صعود تیم ملی به جام جهانی است.
او درباره خبری مبنی بر برگزاری 
جلســه با عزیزی خادم، توضیح داد: ما 
به هیچ عنوان جلسه ای نداشتیم و هیچ 
ناهاری با آقای عزیزی خادم نخوردم. 
آقای عزیزی خادم از دوستان صمیمی 
و قدیمی شریک من هستند. ایشان لطف 
کردند و به دفتر من آمدند ولی مربوط به 
دو ماه پیش است. من به هیچ عنوان قصد 
کار در فوتبال ندارم و این موضوع را به 
آقای خادم گفتم ولی اگر کمکی منهای 
مربی گری بخواهند، کمک خواهم کرد.
درباره اســکوچیچ نظری 

نمی دهم
پیشکســوت فوتبال ایران درباره 
آینــده تیم ملی گفت: ما کارمان در دور 
نهایی انتخابی جام جهانی خیلی سخت 
اســت. پرســپولیس دو بار پی در پی 
نایب قهرمان آسیا شد که بار دوم بدون 
بازیکن خارجی بود. شما نگاه کنید که 
چند بازیکن ایرانی در سطح بالای اروپا 
بازی می کنند و چه بازیکنان خوبی در 
ایران داریم. ما نباید به مرحله مقدماتی 
دل خوش کنیم و باید بازی های دوستانه 
خوبی داشــته باشیم. مرحله بعد دیگر 
بحرین و هنگ کنگ در کار نیســت و 
باید با عربســتان، ژاپن و استرالیا بازی 
کنیم. من به عنوان هوادار تیم ملی آرزوی 

موفقیت برای آن ها می کنم.
دایی در پاسخ به این سوال که نظر 
درباره همکاری با اسکوچیچ چیست، 
اظهار کرد: من هر صحبتی کنم، برداشت 
دیگری می شود. به همین دلیل راجع به 
این مســاله نظر نمی دهم. تنها کاری که 

از من بر می آید آرزوی موفقیت است.
آدم سیاسی نیستم

ســرمربی اســبق تیم ملی درباره 
ماجرای اخراج شــدن از تیم ملی پس 
از بازی با عربســتان به خاطر راه ندادن 
محمود احمدی نــژاد، رئیس جمهور 
وقت ایران به رختکن تیم ملی توضیح 
داد: من نمی خواستم به گذشته فلش بک 

بزنم ولی چنین اتفاقی افتاد. وسط بازی 
به آن مهمی تمرکز ما به هم خورد و بازی 
یک هیچ برده را باختیم. من همان شب 
اخراج شــدم و صبحش که هنوز رسما 
اخراج نشــده بودم، دوستانی داشتم که 
این مساله را به من گفتند. من از بازیکنان 
تیم ملی در اردوی تیم ملی خداحافظی 
کردم و به خانه رفتم. چطور می گویند 
چنین اتفاقی نیفتاده اســت؟ تازه بعد از 
آن آقای کفاشــیان به مــن زنگ زد که 
شــما اخراج نشدید ولی من گفتم شما 
خبر ندارید. گذشــت زمان همه چیز 
را مشــخص می کند. خدا را شــکر که 
چنین اتفاقی افتاد. من به این چیزها در 
زندگی ام اهمیــت نمی دهم. تاکنون با 
احمدی نــژاد صحبت نکرده ام و در آن 
زمان هم علی آبادی به من چیزی نگفت. 
من شخصیت سیاسی ندارم و شخصیت 
ورزشی دارم. اگر مردم هم قبول کنند، 

شخصیت اجتماعی دارم.
ماجــرای عکس با حســن 

روحانی
علی دایی در پاســخ به این سوال 
کــه می گوید به وصیت پدر خود عمل 
کرده و سیاسی نیست اما تصویری از او 
و حسن روحانی، رئیس جمهور وجود 
دارد گفت: خیلی خوب اســت که این 

را عنوان کردیــد. من توضیح می دهم 
که مردم بدانند. عکسی که پخش شد، 
مراســم افطاری بود که رئیس جمهور 
بــه تمام ورزشــکارها داده بود و همه 
ورزشکارها آنجا بودند. تا الان دیده اید 
از کسی طرفداری کنم یا پستی بگذارم؟ 
در آن مراســم، ایشان به من ابراز لطف 
کرد و من هم پاســخ او را به این شکل 
دادم. نــه زمان انتخابــات بود و نه چیز 
دیگر. ایشان ابراز لطف کردند و من هم 
پاســخ او را به این شکل دادم. متاسفانه 
اگر حرفی بزنیم یک جور تفسیر می کنند 
و حرفی نزنیم مدل دیگری برداشــت 
می شــود. ما فعال ترین آدم های دنیا در 
فضای مجازی هستیم. همه چیز درست 
می کنیم و هر کاری می کنیم و متاسفانه به 
راه کج می رویم. همه جای دنیا اینترنت 
برای این اســت که مثــلا خانواده ها از 
جای دور با هم ارتباط داشــته باشند اما 
مال ما برعکس است. متاسفانه بعضی 
مواقع می بینیم که بعضی ها می خواهند 
عقده ها را در فضای مجازی خالی کنند. 
من همیشه اینطور بودم و همین هستم. 

حرف دیگری هم نزدم.
دایی در ادامه گفت: اگر شما نگاه 
کنیــد، ضد و نقیــض را به راحتی پیدا 
می کنید. من اگر طرفدار ایشان )حسن 
روحانــی( بودم، چــرا در همین دوره 
ایشان کنار گذاشته شدم؟ چرا این همه 

اتفاقات از نظر ورزشی برای من رخ داده 
و برای کسی دیگر اتفاق نیفتاده است. 
این ها را کنار هم بگذارید خیلی راحت 
مشخص می شود. من اگر رکوردشکنی 
رونالدو را قبول نداشته باشم، به رونالدو 
تبریک نمی گویم. من دنبال این چیزها 
نیســتم. بهترین گلزن دنیا بودم اما چه 
اتفاقی برای من در این مملکت رخ داد؟ 
به غیر از اینکه مردم کنار من باشند، اتفاق 
دیگری رخ نداده است. یک نفر بیاید و 
بگویــد یک متر زمین دادم، هزار تومان 
وام دادم و فــلان کار را بــرای او انجام 

دادم. من همان زندگی خودم را دادم.
پاداشم را از مردم گرفته ام

او تاکید کرد: من پاداشم را از مردم 
گرفتم. من درباره مساله مادی صحبت 
نمی کنم. آنقدر از مردم احساس خوب 
گرفتم و هفته ها با این حس حال کردم 
که برای من کافی اســت و گرنه دست 
و پای ما چلاق نیســت که خودمان را 
در زندگــی جمع و جــور نکنیم و بالا 
نیاییــم. من در بهترین دانشــگاه ایران 
درس خواندم. اگر کســی من را کشف 

کــرده، بیاید و بگوید. مــن از اردبیل 
آمدم و به ایــن افتخار می کنم. جانم را 
برای همشــهری هایم می دهم. تا الان 
به کســی باج نداده ام. این خوشایند من 
است. راجع به کسی مجیزگویی نکردم. 
کاری به این چیزها ندارم. مردم به ناحق 
چنین چیزهایی را مطرح می کنند. باور 
نمی کنید که آقای جهرمی چند بار پیغام 
دادند برای رونمایی از تمبر اما از ترس 
همین حرف ها و مردم، تا الان نتوانستم 

در این رونمایی حضور داشته باشم.
پیشنهاد نامزدهای انتخابات 

را قبول نکردم
او در واکنش به اینکه آیا در دوران 
انتخابات، نامزدها سراغ او رفتند گفت: 
مطمئنــا دنبال من آمدند. یکی دو تا هم 
نبودند اما من به هیچ عنوان هیچ یک از 

این پیشنهادها را قبول نکردم.
طنــز را با مســخره کردن 

اشتباه گرفته ایم
دایی در واکنش به اینکه می گویند 
او در این انتخابات تاثیرگذار بود و عباس 
بوعذار در انتخابات ریاست جمهوری 
دوم شــده، گفت: من آن موقع در نفت 
تهران بــودم؛ نفت تهرانی که نیم فصل 
مدیرعامل و صاحب داشت. نیم فصل 
دوم خودم و بچه ها تیم را جمع کردیم. 

۴۲ درصــد به ما پول دادند. بقیه پول را 
وزارت نفت نداد. از این و آن خواهش 
می کردیم که به ما زمین تمرین دهند. آن 
تیم را قهرمان جام حذفی کردیم. با چه 
تیم هایی هم بازی کردیم. با سپاهان در 
اصفهان بازی کردیم و بردیم. تراکتور را 
در خرمشــهر شکست دادیم. ما از حق 
تیم مان دفاع کردیم. بعد از مصاحبه ای 
که مــن راجع به صف مرغ انجام دادم، 
این مســائل شروع شــد. اصلا و ابدا 
ناراحت هم نشــدم. در بازی با سپاهان 
بازیکن ما را بــه ناحق اخراج کردند و 
پنالتی گرفتنــد. هیچ کس راجع به این 

مسائل صحبت نمی کند.
وی با انتقاد از ویدیوهای ساخته 
شده از او در ارتباط با ماجرای نشست 
خبــری بازی با ســپاهان و بازی با نام 
عباس بوعذار گفت: این مسائل در دنیا 
رایج اســت اما در دنیا کسی را مسخره 
نمی کنند. در دنیا طنز می گویند. متاسفانه 
طنز را با مسخره کردن اشتباه گرفته ایم. 
خدا به شــما خیلی چیزها داده است. 
به مــنِ نوعی هم خیلــی چیزها داده 

اما همه چیز را نداده اســت. از بچگی 
همین بودم و تا الان که ۵۲ ســال دارم 
خیلی ها پیشنهاد دادند که بیا کار کنیم تا 
این مشکل درست شود اما این مشکل 
را خدا داده و به آن افتخار می کنم چون 
آنقــدر چیز به من داده که در مقابل این 

یک عدد قابل مقایسه نیست.
آنها گستاخی می کنند

او افزود: خیلی از کســانی که به 
ضد انقلاب معروف هستند می گویند 
که من کشــتی تجاری دارم که از شیلی 
به تهران می آیــد. من تا حالا یک قایق 
پارویی هم نداشــتم. مطرح کردن این 
مسائل، گستاخی می خواهد که بعد از آن 
مصاحبه من مطرح شد. این ها عناصری 
در ایران و خارج دارند. من آدم سیاسی 
نیستم و راجع به مسائل سیاسی صحبت 
نمی کنم و فقط راجع به مسائل اجتماعی 

و ورزشی صحبت می کنم.
دایی پس از اشاره خبرنگار ایسنا به 
ویدیویی که در آن مانع از دست بوسی 
کودکی شــد و به او گفت که فقط باید 
دســت پدر و مادرش را ببوسد، گفت: 
شتابش بعد از این مصاحبه بیشتر شد. 
آن هــا آدم هایی دارنــد که می خواهند 
کاری کنند که فکر مردم منحرف شود.

کسانی که من فحش شان را 

خوردم در تیم ملی می درخشند!
پیشکسوت فوتبال ایران در پاسخ 
به این ســوال که از اتفاقاتی که برایش 
افتــاده، ناراحت اســت، توضیح داد: 
خدا شاهد است که از این فضا بهترین 
اســتفاده را می کنم و ناراحت نیســتم. 
از فوتبال دور هســتم اما اگر بخواهم، 
می روم با دوستانم فوتبال بازی می کنم. 
من حداقل وجدانم راحت است. من تا 
جایی که توانســتم در زمان بازیکنی و 
مربی گری کار غلطی انجام ندادم. خدا را 
شکر شاگردانی دارم که در تیم ملی بازی 
می کنند و می درخشند و شاید سالی یک 
بار هم به من زنگ نمی زنند ولی آن زمان 
که من این بازیکنان را آوردم، فحششان 
را خوردم. همین برای من کافی است که 

خوشحال شوم.
دایی در ادامه درباره مهدی طارمی 
توضیح داد: او شایستگی اش را داشت 
که از کوچکترین فرصتی که من نوعی 
به او دادم، استفاده کند. امسال هم جزو 
ســال های خوب فوتبالی اش بود. من 
خوشــحالم که همه بازیکنان تیم ملی 

بتوانند پیشرفت کنند. همه این ها باعث 
آبرو و سربلندی مملکت ماست. نباید 
اینطور باشد که اگر من نیستم، بخواهم 

چیزی خراب شود.
سیســتم ورزش ما خراب 

است
او در پاســخ به این ســوال که آیا 
حرفی با وزیر جدید ورزش و جوانان 
دارد، بیان کرد: ما سیســتم مان خراب 
است. ما باید سیستم را درست کنیم نه 
این که یک نفــر بیاید. خیلی ها در این 
سیستم حذف می شود. سیستم خیلی 
چیزهاست. متاســفانه عادت شده که 
برنامه ها بعد از هشت سال عوض شود 
و خیلی هــا هم مقابــل این تغییر رویه 
ایستادگی می کنند. خیلی سخت است 

که چنین سیستمی را عوض کرد.
وقتــی آقازاده هــا بــرای 
فوتبــال تصمیــم می گیرنــد، 

شایسته سالاری نیست
علی دایی در پاســخ به این سوال 
که آیا شایســته ســالاری در فوتبال و 
ورزش ایران وجود دارد، تصریح کرد: 
شاید خیلی ها از من ناراحت شوند. نه 
تنها در فوتبال بلکه در بخش های دیگر 
هم شایسته ســالاری نداریم. همه چیز 
بر اســاس رابطه است. شاید خیلی ها 

ناراحت شوند ولی برای من مهم نیست. 
موقعی که چند آقــازاده برای ورزش، 
فوتبال و مربی تیم ملی تصمیم بگیرند تا 
منافعشان تامین شوند، شایسته سالاری 
وجود ندارد. شما کجا شایسته سالاری 
دیدید؟ تنها در ورزش نیســت. این ها 
باعث می شود مدیران موفقی که داریم 
بیــرون بمانند و کســانی بیایند که با 

عملکردشان بقیه را ناامید کنند.
با این سیســتم نمی شــود 

باشگاه داری کرد
وی در پاســخ به اینکه حالا که از 
مربیگری کنار رفته، قصد باشگاه داری 
ندارد؟ گفت: من ناامید نشــده ام. فعلا 
نمی خواهم مربیگری کنم. باشگاه داری 
چه معنایی در ایران دارد؟ شما می توانید 
باشگاه داری کنید؟ سیستم غلط است. 
موقعی که باشگاه دارید، نمی توانید از 
تبلیغات استفاده  کنید. نه استادیوم دارید 
و نه می توانید تبلیغات اجرا کنید. پول 
ایــن موضوع هم گیر کســان دیگری 
می آید و موقعی که بخواهید بازی تیمتان 
را پخش کنید، صداوسیما برعکس همه 
جــای دنیا پول می خواهد. کســی که 
باشــگاه داری می کند باید هزینه ها را از 
تبلیغات، اسپانســرها و آکادمی تامین 

 کند. با این سیستم نمی توانیم.
اســتقلال و پرســپولیس 
می تواننــد نماینــده مجلس و 

رئیس جمهور انتخاب کنند
دایی درباره واگذاری پرسپولیس 
در بورس و اینکه آیا برای خرید ســهام 
این تیم اقدام می کند؟ گفت: چنین چیزی 
بــه حقیقت نمی پیونــدد. اصلا تا الان 
چندین بار شده که خواستیم استقلال و 
پرسپولیس را خصوصی کنیم. اصلا این 
کار غلط است. خصوصی کردن این دو 
باشگاه غلط است چون این دو باشگاه 
مثــل آب خوردن می توانند نمایندگان 
مجلس، رئیس جمهــور و ... انتخاب 
کنند. اگر خصوصی شوند، بدتر است. 

اینکه به این شکل بمانند بهتر است.
بســاط  جدیــد،  دولــت 

دزدی های بزرگ را برچیند
سرمربی ســابق تیم ملی ایران در 
واکنش به اینکه اداره کردن این دو تیم با 
این شرایط اقتصادی سخت تر نیست؟ 
گفت: اگر این دو تیم در بورس واگذار 
شــوند، چطور می خواهند اداره شــان 
کنند؟ اگر مردم سهام استقلال را بخرند، 
چه اتفاقی می افتد؟ در این بورس، چه 
اتفاقی افتاده است؟ چقدر مردم شاکی 
هستند؟ به نظر من شاکی های مردمی را 

بیشتر می کنیم. 
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اسطوره فوتبال ایران با اشــاره به روابط در ورزش ایران 
می گوید چطور سخنگوی باشگاه سایپا که عیله او موضع گرفته 
بود، مدیرعامل باشگاه استقلال شده است. او همچنین تایید کرد 
که واکسن کرونا را در خارج از ایران تزریق کرده است. دایی 
درباره استقلال و دلایل ناکامی های سال های اخیر این تیم نیز 

سخن گفت.
علی دایی در گفت وگو یی  درباره مباحث مختلفی از جمله 
رکورد آقای گلی   اش به صحبت پرداخت. اســطوره فوتبال 
ایران در ایــن گفت وگو اعلام کرد هیچ جایی نگفته که تعداد 
گل های ملی اش ۱۱۱ گل است و برخی با انتشار این نقل و قول 
شیطنت کردند. دایی که در این گفت وگوی مفصل و صمیمانه 
با خبرنگاران ایسنا به زندگی خود دور از فوتبال هم اشاره کرد 
و عنوان کرد که حالا که دور از فوتبال اســت بیشتر به زندگی 

شخصی، خانواده و فعالیت های اقتصادی خود می پردازد.

من در کار اقتصادی خودم حرف آخر را می زنم. در فوتبال، متاسفانه باید به کسانی جواب بدهم که فوتبال نمی دانند. 
من آزاد به دنیا آمدم و دوست دارم آزاد زندگی کنم. 

علی دایی:
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علی دایی در واکنش به اینکه پیش بینی کرده رونالدو ۱25 گل ملی بزند گفت: امثال رونالدو، مسی و پله کسانی هستند که خیلی 
زمان می برد تا مانندشان از مادری متولد شود اما کارهایی که در فوتبال بین الملی کردند قابل قیاس با این اعداد و ارقام نیست.


